



全国大学生入党在线培训平台
——发展对象
学员使用操作指南

北京艾唯博瑞科技有限公司

二〇二三年四月

一、登录

在浏览器地址栏中输入系统网址 <http://wsdx.nwafu.edu.cn>，或从学校“一网通办”--搜索“入党”--点击“入党教育”进入在线平台登录界面，有学工号的学员，选择【统一身份认证登录】输入自己统一身份认证登录的用户名和密码（如图 1 所示）。



图 1

二、培训任务

发展对象培训共分为四个模块：

1) 理论学习模块

理论学习模块：理论学习要完成所有的必读视频，同时需要满足后台设置的学时，只有所有必读课程完成同时满足要求学时，方可完成理论学习。视频首次观看时不能拖动视频，每观

全国大学生入党在线培训平台-学员使用操作指南

看完一个视频后，系统会弹出提示【视频已经观看完毕】点击确定，才会记录学时，否则不能被记录，注意使用谷歌、新版火狐浏览器。

注意：当所有必修课程不满足要求学时时，需要在选修课程中进行选课，点击选课后再观看该视频才会被记录学时。同时当该课件有多个小视频时，需要都看完才会记录学时，看完的视频会标红。

The screenshot shows the 'Theory Learning' section of the platform. At the top, there is a navigation bar with links for 'Home', 'Theory Learning' (which is highlighted in red), 'Reading Report', 'Study Circle', 'Information Bulletin', 'Development Object' (with a user icon), and 'Logout'. Below the navigation bar, a sub-menu for 'Theory Learning' is shown with the title 'Online Course Learning'. A note states: 'This section contains 7 modules, each with multiple courses. Courses are categorized by duration: mandatory (14.5 hours) and elective (3.5 hours). Click the [I Want to Learn] button to enter the course center for selection. Upon completion, a theoretical test can be taken.' It also mentions that the current status is '未完成' (Not Started) and provides a link to view specific course details. There is a search bar at the top right and a red 'My Courses' button. Below the search bar, there is a thumbnail for the 'Chinese Communist Party Charter' module, which includes a共产主义 logo and the text '深入学习新党章 巩固树立党章意识' (Deepen study of the new party constitution, consolidate the awareness of the party constitution). A note below the thumbnail says: 'This module contains 7 courses, mandatory: 2, elective: 5, selected: 0, earned hours: 0'. A red 'I Want to Learn' button is located at the bottom right of this module's section.

2) 读书报告

按照要求提交报告，有查重同时规定次数，查重通过后，会进入后台老师进行审核，审核通过即完成。

The screenshot shows the 'Reading Report' section. At the top, there is a sub-menu for 'Reading Report' (highlighted in red) and a link to 'Home > Reading Report'. A note at the top says: 'Note: This section has a plagiarism detection function. After passing the plagiarism check, it will enter the teacher review status. Please respect originality!' Below this, there is a form for submitting a reading report. The form includes fields for 'Report Content' (显示为 '未提交' - Not Submitted), 'Requirements' (显示为 '提交' - Submit), and 'Plagiarism Detection Threshold: 30'. It also specifies: 'Plagiarism detection failure limit: 3', 'Word document requirement: 1000 words', and 'Submission deadline: 2021-11-11'.

3) 社会实践报告

按照要求提交实践报告，同样也会有查重同时规定次数，查重通过后，会进入后台老师进行审核，审核通过即完成。

主题实践活动

首页 >> 主题实践活动

提交流程：书写 >> 提交 >> 查重审核 >> 教师审核

注意事项：本环节带有查重功能，查重率高于30%视为不通过，3次后不可再尝试提交，查重通过后将进入教师审核状态，请尊重原创！

社会实践活动

实践要求：学员须按照本单位线下培训方案，积极参加本单位组织开展的社会实践活动，按照要求撰写一篇实践报告（不少于800字），及时提交到学习平台进行查重（查重阈值为30%），并接受管理员或班主任审核。实践报告查重三次未通过，或因实践报告质量不达标、违反培训纪律等问题导致管理员或班主任审核未通过，该模块任务将被认定为“未完成”，若都顺利通过，则为“合格”。

截止时间：2021-11-11

当前状态：**报告未提交，请在下方进行提交**

报告名称：

报告文件： 提示：上传文件为docx格式，大小不可超过5M

现场图片： 提示：上传文件为jpg大小不可超过5M

4) 结业考试

学员被授权后，在通知页面可以收到授权通知，点击【进入考试平台】，进入结业考试

首页 | 理论学习 | 考试中心 | 读书报告 | 学习圈 | 资讯通知 | 发展对象 | 退出

考试中心

首页 > 考试中心

结业考试

考试说明

结业考试是对发展对象培训阶段的最终考核
需要以下几大条件才可进行结业考试：
1、理论学习完成所有必修章节自测
2、综合测试完成：社会实践、心得审核通过
3、收到被授权结业考试的通知，获得系统通知消息查看考试基本信息
4、根据考试安排按时到达考试地点
考试过程中要严格遵守考试纪律，一旦发现不良行为将严肃处理！

核对信息无误后，进入答题页，开始考试后，注意在规定的时间内进行答题，超时后系统自动提交，可以随意选择需要答的试题。考试只有一次答题机会。学员一旦进入考试环节，系统即开始答题倒计时，即使中途退出了系统，倒计时仍然继续记录直至时间截止，系统将强制收卷。学员须合理安排考试时间，严守考试纪律专心作答，切勿在答题过程中随意退出考试系统或进行切换网页等与考试无关操作。因违规操作带来的后果，由学员自行承担。

全国大学生入党在线培训平台-学员使用操作指南

The screenshot shows a single-choice question from a test. The question is: "14. 中共十五大载入史册的标志是()。" (The mark that was载入史册 by the 15th National Congress of the Communist Party of China). The options are:

- 在理论认识上突破姓“资”姓“社”和姓“公”姓“私”的束缚
- 提出社会主义初级阶段的基本纲领
- 高举邓小平理论的伟大旗帜
- 制定跨世纪的宏伟蓝图

Below the question, there are navigation buttons: "上一题" (Previous Question), "14 / 100", and "下一题" (Next Question). In the top right corner, there are buttons for "交卷" (Submit) and "退出考试" (Exit Exam). The time remaining is displayed as 00:57:35.

提交试卷：在规定时间内答完题后，点击提交，显示本次考试的成绩和结果。

三、成绩

学员在个人中心->我的成绩单页面可以看到自己所有的成绩。

The screenshot shows the "My Scorecard" section of the personal center. On the left, there is a sidebar with links: "我的课程", "学习任务", "学习统计", "我的错题库", "我的成绩单" (highlighted with a red border), "我的学习圈", and "通知消息". Below the sidebar is a "安全退出" button. The main area displays the "My Scorecard" table:

姓名	测试	学号	20200408
所属院系	默认院系	所属班级	
党校分期	第十期发展对象培训班	党校分班	默认分班
培训时间	2021-04-16 ~ 2021-04-29	党支部	

Below the scorecard is the "Training Performance" table:

培训环节	培训成绩	备注
理论学习	未完成	要求学时：16, 完成学时 0, 必读未完成
社会实践	未提交	
读书报告	未提交	
结业考试	未参加	

At the bottom, there is a box labeled "结业评审" (Graduation Review) with the status "未结业" (Not Yet Graduated).